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Abstract:
The study aimed to show the role of the mobile phone brand in directing consumer
behavior, through the dimensions of brand price and quality. In the practical side.

We concluded that there is a role for the price and quality of the mobile phone brand in
directing consumer behavior. Therefore, organizations today seek to maximize the value and
benefits offered by the brand to consumers by saving the time the consumer spends to
obtain a product.

Keywords: Brand; Mobile phone; Consumer; keywords; Consumer behavior.

Jel Classification Codes: Al1l, L11.

Résumé:

L’étude visait a montrer le rdle de la marque de téléphone mobile dans l'orientation du
comportement des consommateurs, a travers les dimensions de prix et de qualité de la
marque.

Nous avons conclu que le prix et la qualité de la marque de téléphone mobile jouent un
role dans [l'orientation du comportement des consommateurs, Par conséquent, les
organisations cherchent aujourd’hui & maximiser la valeur de la marque pour économisant le
temps que le consommateur consacre a 1’obtention d’un produit.

Mots-clés: Marque; Téléphone mobile; Consommateur; Comportement du consommateur.
Codes de classification de Jel : Al11, L11.
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